
 

1 (4) 

PM Rotel I (Dnr KS 2023/1184) 

Skrivelse om kommunikationen vid 
kommunfullmäktige 
 

Skrivelse från Linnea Vinge (SD) 

Förslag till beslut 

Föredragande borgarrådet Karin Wanngård 

Sammanfattning av ärendet 

I en skrivelse till kommunstyrelsen ställer Linnea Vinge (SD) följande frågor om 

kommunikationen av kommunfullmäktigemöten till allmänheten. 

 Hur många lyssnade på närradio från kommunfullmäktige under 2022, 2021 

och 2020? 

 Hur många såg på webb-tv sändningen från kommunfullmäktige under 

2022,2021 och 2020? 

 Vad beräknas närradion att kosta årligen? 

 Vad beräknas stenograferna till kommunfullmäktige kosta årligen? 

 Hur annonseras kommunfullmäktigemöten ut och vad kostade detta under 

2022? 

Beredning 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 

Stadsledningskontoret redogör för kostnaderna för kommunikationen och anger att 

det inte finns något mätsystem för närradiosändningarna. 

Föredragande borgarrådets synpunkter 

Jag tackar stadsledningskontoret för det utförliga svaret och föreslår att 

borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar att skrivelsen besvaras 

med hänvisning till vad som sägs i promemorian. 

Borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande. 

Skrivelsen besvaras med hänvisning till vad som sägs i promemorian. 
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Stockholm den 21 februari 2024 

Karin Wanngård 

Bilaga 

Skrivelse om kommunikationen vid kommunfullmäktige, dnr KS 2023/1184-1 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 
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Ärendet 

I en skrivelse till kommunstyrelsen ställer Linnea Vinge (SD) följande frågor om 

kommunikationen av kommunfullmäktigemöten till allmänheten. 

• Hur många lyssnade på närradio från kommunfullmäktige under 2022, 

2021 och 2020? 

• Hur många såg på webb-tv sändningen från kommunfullmäktige under 

2022,2021 och 2020? 

• Vad beräknas närradion att kosta årligen? 

• Vad beräknas stenograferna till kommunfullmäktige kosta årligen? 

• Hur annonseras kommunfullmäktigemöten ut och vad kostade detta 

under 2022? 

På start.stockholm görs kommunfullmäktiges möten tillgängliga via webb-TV och 

närradiosändning. Sändningarna kan tas del av live eller i efterhand. Inför möte 

informeras på start.stockholm om hur och när man kan ta del av mötet och 

annonsering görs i Mitt-i-tidningarnas utgåvor för områden i Stockholms stad. 

Mötesinnehållet stenograferas och görs tillgängligt via Meetings Plus där 

kommunfullmäktiges handlingar publiceras.  

Remissammanställningen 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret.  

Stadsledningskontoret 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 19 januari 2024 har i huvudsak 

följande lydelse. 

Kommunfullmäktiges möten sänds via Stockholms närradio (95,3 MHz) till en 

kostnad om 50 000 kronor/år. Stockholms närradio har inget system för mätning av 

lyssnarfrekvenser då det mätsystem som finns för radiolyssning är anpassat för 

stationer med mycket stora lyssnarskaror och därför endast används av Sveriges 

Radio och kommersiella kanaler.  

Kommunfullmäktiges möten sänds via tjänsten KommunTV till en kostnad om 58 

000/år. Där till kommer kostnader för textning till en kostnad om cirka 155 000 kr/år. 

Statistik för webbTV:n efterfrågade år: 

År  Arkivvisningar Direktsändning  

2020  4 129  2 978  

2021  3 616 4 490 

2022 4 320 6 350  
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Stenograferingen kostar cirka 870 000 kr/år. Kostnader för annonsering i Mitt-i-

tidningarna år 2022 uppgick till 368 766 kronor. 

Stadsledningskontorets synpunkter och förslag 

Tillgängliggörandet av kommunfullmäktiges möten är en service till 

kommunmedborgare och media, i linje med kommunallagens skrivningar om 

offentlighet av möten samt offentlighetsprincipens princip om att kommunala 

myndigheters verksamheter så långt som möjligt ska bedrivas i öppna former under 

insyn av allmänhet och massmedia. 
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